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Hei,jeg synes at ulve sona bør bli fjernet og at det blir jakt på ulven. Jakt bør re som 

idag,lisensjakt og dedikerte jegere som utøver den. Dette for å unngå tjuvjakt på den,men 

nødverge må opprettholdes slik at jegere og bønder kan forsvare hund/sau. Hvis sona skal 

opprettholdes så bør den flyttes til eller utvides slik at Østmarka og Nordmarka inngår,da blir 

trykket og ulvens herjinger mindre for de som idag har betydelige tap på sau. De som idag bor i 

sona bør få slippe dette. 

Mvh  

Jim Atle Halvorsen 


